

LAMPIRAN A: KRITERIA PROFESOR KONTRAK MENGIKUT SKIM GAJI (MINIT LPU 23.6.2020)

KLUSTER	KATEGORI							
	KADAR GAJI	PENYELIDIKAN DAN/ ATAU PERUNDINGAN	PENERBITAN	REPUTASI ANTARABANGSA	REPUTASI KEBANGSAAN	IKON/MENTOR	PENYELIAAN	KPI PTJ
Sains dan Teknologi	Profesor Terbilang (Distinguished Professor) -Gaji RM40-60k sebulan	i. Geran Penyelidikan dan /atau perundingan RM2,000,000 setahun ii. H-index > 50	20 sebagai senior author dalam top 10% setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	i. Merupakan ikon ahli akademik/ penyelidik di peringkat kebangsaan dan antarabangsa yang sering dijadikan contoh ii. Menjadi mentor 10 pensyarah kanan/Profesor Madya	Menyelia 5 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	<i>High Flyers</i> - Gaji terakhir sebelum berpencen dengan elaun	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 200,000 sebagai Ketua Projek dan RM100,000 bersama mentee (Jumlah RM300,000) setahun ii. H-index: min 30	5 sebagai senior author (Q1 + Q2) dan 5 (Q1+Q2) bersama mentee (Jumlah 10) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan seperti memenangi anugerah berprestij seperti Anugerah Akademik Negara dan Top Research Scientist Malaysia (TRSM).	i. Merupakan ikon ahli akademik/ penyelidik di peringkat kebangsaan yang sering dijadikan contoh oleh universiti/agensi lain ii. Merupakan mentor yang berwibawa kepada 5 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (A)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM150,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM200,000) setahun ii. H-index: min 20	4 sebagai senior author (Q1 + Q2) dan 4 bersama mentee (Jumlah 8) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (B)	i. Geran penyelidikan RM125,000 dan/ atau perundingan sebagai Ketua Projek dan RM 50,000 bersama mentee (Jumlah RM175,000) setahun ii. H-index: min 20	4 sebagai senior author (Q1 + Q2) dan 2 bersama mentee (Jumlah 6) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ pelantikan/ anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (C)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 100,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM150,000) setahun ii. H-index: min 20	4 sebagai senior author (Q1 + Q2) dan 1 bersama mentee (Jumlah 5) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (A)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 100,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 10	4 sebagai senior author (Q1 + Q2) setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (B)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM75,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 10	2 (Q1 + Q2) dan 2 (Q3 + Q4) sebagai senior author dalam jurnal berimpak faktor setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (C)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 50,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 10	1 (Q1 + Q2) dan 3 (Q3 + Q4) sebagai senior author dalam jurnal berimpak faktor setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ pelantikan/ perundingan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ

KLUSTER	KADAR GAJI	PENYELIDIKAN DAN/ ATAU PERUNDINGAN	PENERBITAN	REPUTASI ANTARABANGSA	REPUTASI KEBANGSAAN	IKON/MENTOR	PENYELIAAN	KPI PTJ
Sains Sosial	Profesor Terbilang (Distinguished Professor) -Gaji RM40-60k sebulan	i. Geran Penyelidikan dan /atau perundangan RM2,000,000 setahun ii. H-index > 50	10 sebagai senior author dalam top 10% setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	i. Merupakan ikon ahli akademik/ penyelidik di peringkat kebangsaan dan antarabangsa yang sering dijadikan contoh ii. Menjadi mentor 10 pensyarah kanan	Menyelia 5 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	High Flyers - Gaji terakhir sebelum berpencen dengan elaun	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan RM 125,000 sebagai Ketua Projek dan RM75,000 bersama mentee (Jumlah RM200,000) setahun ii. H-index: min 20	1 dalam jurnal berimpak faktor dan 5 dalam CIJ sebagai senior author serta 5 bersama mentee dalam CIJ setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan seperti memenangi anugerah berprestij seperti Anugerah Akademik Negara dan Top Research Scientist Malaysia (TRSM).	i. Merupakan ikon ahli akademik/ penyelidik di peringkat kebangsaan yang sering dijadikan contoh oleh universiti/ agensi lain ii. Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (A)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan RM 100,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM150,000) setahun ii. H-index: min 15	5 sebagai senior author (CIJ) dan 3 bersama mentee (Jumlah 8) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (B)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan RM 75,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM125,000) setahun ii. H-index: min 15	4 sebagai senior author (CIJ) dan 3 bersama mentee (Jumlah 7) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (C)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan RM 75,000 sebagai Ketua Projek dan RM25,000 bersama mentee (Jumlah RM100,000) setahun ii. H-index: min 15	4 sebagai senior author (CIJ) dan 2 bersama mentee (Jumlah 6) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (A)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan dan/ atau perundangan RM75,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	5 sebagai senior author (CIJ) setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (B)	i. Geran penyelidikan RM50,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	4 sebagai senior author (CIJ) setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ pelantikan/ perundangan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (C)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundangan RM25,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	4 sebagai senior author (CIJ) setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundangan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 mentee	Menyelia 1 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ

KLUSTER	KADAR GAJI	PENYELIDIKAN DAN/ ATAU PERUNDINGAN	PENERBITAN	REPUTASI ANTARABANGSA	REPUTASI KEBANGSAAN	IKON/MENTOR	PENYELIAAN	KPI PTJ
Klinikal	Profesor Terbilang (Distinguished Professor) -Gaji RM40-60k sebulan	i. Geran Penyelidikan dan /atau perundingan RM2,000,000 setahun ii. H-index > 50	10 sebagai <i>senior author</i> dalam <i>top 10%</i>	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/anugerah	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	i. Merupakan ikon ahli akademik/ penyelidik di peringkat kebangsaan dan antarabangsa yang sering dijadikan contoh ii. Menjadi mentor 10 pensyarah kanan	Menyelia 5 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	High Flyers - Gaji terakhir sebelum berpencen dengan elaun	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 100,000 sebagai Ketua Projek dan RM100,000 bersama mentee (Jumlah RM200,000) setahun ii. H-index: min 20	1 dalam jurnal berimpak faktor dan 5 dalam CIJ sebagai <i>senior author</i> serta 5 bersama <i>mentee</i> dalam CIJ (Jumlah 11) setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan seperti memenangi anugerah berprestij seperti Anugerah Akademik Negara dan Top Research Scientist Malaysia (TRSM).	i. Merupakan ikon ahli klinikal/ akademik/ penyelidik/ perunding di peringkat kebangsaan yang sering dijadikan contoh oleh universiti/ agensi yang berkenaan ii. Merupakan mentor yang berwibawa kepada 5 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (A)	i. Geran penyelidikan/ perundingan RM 100,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM150,000) setahun ii. H-index: min 15	5 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> dan 3 bersama <i>mentee</i> setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (B)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 75,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM125,000) setahun ii. H-index: min 15	4 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> dan 3 bersama <i>mentee (Jumlah 7)</i> setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 2 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul dengan Elaun (C)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM 50,000 sebagai Ketua Projek dan RM50,000 bersama mentee (Jumlah RM100,000) setahun ii. H-index: min 15	3 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> dan 3 bersama <i>mentee (Jumlah 6)</i> setahun	Mempunyai reputasi dan jaringan di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah.	Memperoleh pengiktirafan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 3 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (A)	i. Geran penyelidikan dan/ atau perundingan RM75,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	5 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (B)	i. Geran penyelidikan/ perundingan RM50,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	4 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ
	Gaji Pukul tanpa elaun (C)	i. Geran penyelidikan/ perundingan RM25,000 setahun sebagai Ketua Projek ii. H-index: min 5	4 sebagai <i>senior author (CIJ)</i> setahun	Terlibat dalam aktiviti di peringkat antarabangsa sama ada dalam bentuk geran penyelidikan/ perundingan/ pelantikan/ anugerah	Mempunyai penglibatan pada peringkat kebangsaan	Merupakan mentor yang berwibawa kepada 1 orang mentee	Menyelia 2 pelajar siswazah sama ada sebagai penyelia utama atau penyelia bersama	Mengikut ketetapan PTJ